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Proszq o informacjg, czy w kadencji Pana Prezydenta mialo miejsce zajecie kont bankowych
przez komornika? JeSli tak to w zwiqzku, z jakimi zdarzeniami oraz z jakimi kosztami to siq wiqzalo.
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